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§ 61 Dnr KS 2023-000035 101 

Revisorerna har ordet 

Då det inte fanns någon representant för revisionen närvarande lämnas 

ingen information på sammanträdet. 

__________________________________________________________

_______________________ 
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§ 62 Dnr KS 2023-000064 310 

Interpellation om jourverksamheten under 
storhelger gällande snöröjning och träd över 
vägar, av Jens Wennberg (L) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Behandlingen av ärendet är avslutad. 

Inlägg 

Jens Wennberg (L), Sara Keisu-Lundh (S) samt Markku Abrahamsson 

(SD) yttrar sig. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Jens Wennberg (L) har ställt följande 

interpellation till samhällsbyggnadsnämndens ordförande: 

"Under nyårshelgen firade vi den det nya året i Tallträsk. Vädret var på 

Nyårsaftonen i inlandet mycket snöigt med tung blöt snö. När vi åkte dit 

var det på sträckan Vitvattnet-Tallträsk flera träd som hade blåst ner 

över vägen och många var de träd som var på väg att lägga sig över 

denna väg. Vilket gjorde vägen i det närmaste ofarbar. Vi kontaktade 

SOS alarmering för att få ut snöröjning och de som kunde ta hand om 

träden efter vägen. Den operatör som svarade satt i Västerås. Hon hade 

ingen som helst lokalkännedom. Efter många om och men så fick vi 

henne att ta kontakt med jouren på Skellefteå kommun. Han var nerring 

av ärenden. Och fick lov att prioritera vad de skulle göra. Det utlovades 

att vägen i alla fall till att börja med skulle plogas. Så skedde inte och 

ingen röjning av fallna träd eller under natten eller på nyårsdagen. Det 

finns otaliga exempel på där samtal till SOS alarmering inte har fungerat 

pga stora brister i lokalkännedom.  Detta väcker många tankar, 

funderingar.  

Med anledning av detta ställer jag följande frågor till 

samhällsbyggnadsnämnden ordförande Sara Keisu-Lundh (S): 

 Hur ser Skellefteå kommuns beredskap ut under storhelger, 

helger? 

 Kan det finns skäl att titta över Kommunens 

beredskapsorganisation under helgerna? " 

Samhällsbyggnadsnämndens ordförande Sara Keisu-Lundh (S) lämnar 

följande svar: 

"Tack för interpellationen. Skellefteå kommuns jourberedskap ser likadan 

ut oavsett om det är veckodag, helg eller storhelg. Gatujouren är 

uppdelad i två områden, norra och södra. Beredskapshavarna ringer ut 

personal efter behov. Utöver denna jourberedskap finns ett flertal andra 

kommunala verksamheter i beredskap. Exempelvis VA-jouren för 

avlopps- och vattenläckor, fastighetsjour, driftjour för dricksvatten m.fl. 

Beredskapsorganisationerna inom Samhällsbyggnad ses över årligen för 

att anpassas till nya förutsättningar i ett växande samhälle eller till 

exempelvis till nya tekniska lösningar.  
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I det aktuella fallet som beskrivs i interpellationens inledning åtgärdades 

problemet provisoriskt redan samma dag efter att man fått kännedom 

om bristerna, tillsammans med ett antal ytterligare platser med samma 

problem. Detta för att sträckorna skulle vara framkomliga så snabbt som 

möjligt. Därefter har kommunen återkommit för efterarbeten." 

__________________________________________________________

_______________________ 
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§ 63 Dnr KS 2023-000065 170 

Interpellation om kommunen är nöjd med hur 
SOS alarmering fungerar i Skellefteå, av Jens 
Wennberg (L) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Behandlingen av ärendet är avslutad. 

Inlägg 

Jens Wennberg (L) samt Sara Keisu-Lundh (S) yttrar sig. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Jens Wennberg (L) har ställt följande 

interpellation till samhällsbyggnadsnämndens ordförande: 

"Under nyårshelgen firade vi den det nya året i Tallträsk. Vädret var på 

Nyårsaftonen i inlandet mycket snöigt med tung blöt snö. När vi åkte dit 

var det på sträckan Vitvattnet-Tallträsk flera träd som hade blåst ner 

över vägen och många var de träd som var på väg att lägga sig över 

denna väg. Vilket gjorde vägen i det närmaste ofarbar. Vi kontaktade 

SOS alarmering för att få ut snöröjning och de som kunde ta hand om 

träden efter vägen. Den operatör som svarade satt i Västerås. Hon hade 

ingen som helst lokalkännedom. Efter många om och men så fick vi 

henne att ta kontakt med jouren på Skellefteå kommun. Han var nerring 

av ärenden. Och fick lov att prioritera vad de skulle göra. Det utlovades 

att vägen i alla fall till att börja med skulle plogas. Så skedde inte och 

ingen röjning av fallna träd eller under natten eller på nyårsdagen. Det 

finns otaliga exempel på där samtal till SOS alarmering inte har fungerat 

pga stora brister i lokalkännedom.  Detta väcker många tankar, 

funderingar.  

Med anledning av detta ställer jag följande frågor till 

samhällsbyggnadsnämnden ordförande Sara Keisu-Lundh (S) 

 Är Skellefteå kommun nöjd med hur SOS alarmering fungerar? 

 Förs det någon diskussion om att säga upp avtalet med SOS 

alarmering i dag?" 

Samhällsbyggnadsnämndens ordförande Sara Keisu-Lundh (S) lämnar 

följande svar: 

"Tack för interpellationen. I mitt svar utgår jag från att interpellanten 

syftar till den del av SOS alarms verksamhet som Skellefteå kommun 

skriver avtal med gällande jourverksamhet, och inte SOS alarms statliga 

uppdrag att svara på nödnumret 112. Detta avtal hanterar inte 

nödsituationer utan är en tjänst för olika typer av service som kan 

upplevas som både bråttom och viktiga.  

 

SOS alarms centraler finns spridda i landet men vissa har lite speciell 

inriktning. För hantering av journummer är centralerna i Sundsvall och 

Västerås ansvariga. I hanteringen av inkomna samtal har operatören 

tillgång till ett kartsystem där det bland annat går att söka på namn i 

kartan och vägnummer. Det är inte osannolikt att de namn som florerar i 
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detta ärende finns på ett flertal platser så att operatören därför blir 

tvungen att leta bland namnen innan rätt Tallträsk återfinns. Känner 

man till vägnummer så underlättar det när det gäller vägar. I det här 

ärendet uppgavs ett vägnummer initialt men när operatören senare 

under samtalet ville försäkra sig om att det var rätt vägnummer som 

uppfattats uppgav inringaren att det inte var det och samtalet tar en 

annan vändning. Vid samtal till nödnumret 112 har SOS fler och bättre 

möjligheter att ta reda på inringandes position men de går inte det att 

använda på journumren. 

Vad undertecknad samt ansvarig på samhällsbyggnad känner till finns 

det inte diskussioner om att säga upp avtalet idag. Inför en sådan 

diskussion bör man ta hänsyn till vad alternativet är och om det bedöms 

kostnadseffektivt. Tittar man på hur kommuner som inte har sitt 

motsvarande avtal med SOS alarm har löst det så finns i huvudsak två 

alternativ. Det ena är att teckna avtal med företag som säljer 

motsvarande tjänster och inte heller finns lokalt i Skellefteå och därmed 

kan förväntas ha en lokalkännedom, eller att kommunen själv bygger 

upp en organisation för att hantera det internt motsvarande vad som 

idag finns i Örnsköldsvik och är under uppbyggnad i Boden." 

__________________________________________________________

_______________________ 
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§ 64 Dnr KS 2023-000146 600 

Interpellation om brist på förskoleplatser, av 
Carina Sundbom (C) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Behandlingen av ärendet är avslutad. 

Inlägg 

Carina Sundbom (C), Fredrik Stenberg (S), Kaisa Edström (M), Jens 

Wennberg (L), Frida Löfroth (KD), Linnea Öhman (MP), Evelina Fahlesson 

(S), Filip Palukka (V) samt Markku Abrahamsson (SD) yttrar sig.  

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Carina Sundbom (C) har ställt följande 

interpellation till för- och grundskolenämndens ordförande: 

"Skellefteå kommun står inför en stor tillväxt, med målet att bli minst 90 

000 invånare 2030. För att klara målet behöver Skellefteå vara en 

attraktiv kommun att flytta till och att bo i. Men boende och inflyttande 

på flertalet platser i kommunen saknar redan nu möjlighet att få 

förskoleplats i rimlig närhet till hemmet eller arbetsplatsen. Vissa 

förskolor har inskolningsstopp eftersom de framför allt har problem att 

rekrytera personal till förskolorna i kommunen. I andra områden är det 

brist på lokaler. 

I Burträskbygden tvingas vissa föräldrar pendla upp till 20 mil per dag 

för att lämna och hämta sitt barn på ”närmaste” förskola. Det kostar tid 

och pengar, och är varken bra för miljön eller trafiksäkerheten. Det 

måste vara rimligt långt till en förskola för att vardagen ska fungera för 

barnfamiljerna, och för att vår kommun ska vara attraktiv att flytta till.   

Nu finns det förskolor som skulle kunna ta emot fler barn om man hade 

personal, men många förskollärare och barnskötare har flytt yrket och 

valt andra arbeten. Dessutom verkar det svårt att få rekrytering av ny 

personal att fungera på många platser. Centerpartiet har hela tiden 

tryckt på att det kan hända om man inte tar tag i de verkliga orsakerna 

till att folk slutar i yrket eller väljer andra arbetsuppgifter än inom 

förskolan. Nu ser vi resultatet av detta. 

Dessutom finns det flera byar med fungerande förskolor, som skulle 

kunna ta emot fler förskolebarn, om det fanns tillräckligt med lokaler. 

Här ser Centerpartiet hur majoriteten inte varit framsynta och planerat 

för inflyttning och tillväxt i våra byar, med fler barn som följd. Det är 

olyckligt att våra barnfamiljer blir drabbade med långa avstånd till 

förskolan av dessa anledningar. 

Det här är inte bara ett Burträskproblem. Det finns på fler ställen i 

kommunen. Ska föräldrar kunna arbeta så behövs förskoleplatser, och 

de behövs i hela kommunen för att familjer ska kunna få familj, vardag 

och jobb att fungera. 

  

Med anledning av ovanstående vill jag ställa följande frågor: 
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 Hur arbetas det med att förbättra arbetsmiljön inom förskolan för 

att behålla personal? 

 Hur arbetas det med att tillhandahålla tillräckligt med lokaler 

inom förskolan för att kunna erbjuda förskoleplats i rimligt 

avstånd till hemmet eller arbetet? 

 Hur sker dialogen med familjer som måste pendla 10–20 mil per 

dag för att klara barnomsorgen med förskoleplats?" 

För- och grundskolenämndens ordförande Fredrik Stenberg (S) lämnar 

följande svar: 

Fråga: Hur arbetas det med att förbättra arbetsmiljön inom förskolan för 

att behålla personal? 

Svar: Det pågår ett kontinuerligt arbetsmiljöarbete inom förskolan, 

precis som inom alla verksamheter inom förvaltningen. Utifrån en 

kompetensförsörjningsplan så arbetar förvaltningen även med olika 

insatser för att både rekrytera och behålla befintlig personal. 

Förvaltningen ser även över möjligheten att rekrytera medarbetare med 

andra kompetenser än förskollärare och barnskötare. 

Samhällsomvandlingen som hela kommunen just nu genomgår innebär 

att konkurrensen om arbetskraft är stor vilket leder till stora utmaningar 

vad gäller kompetensförsörjningen. 

Fråga: Hur arbetas det med att tillhandahålla tillräckligt med lokaler 

inom förskolan för att kunna erbjuda förskoleplats i rimligt avstånd till 

hemmet eller arbetet? 

Svar: För att matcha behovet av förskoleplatser med lokaler har För- och 

grundskolenämnden tillsammans med Gymnasienämnden en detaljerad 

lokalbehovsplan som ska ge förutsättningar för nämnderna att planera 

lokalbehovet både på kort och lång sikt i hela kommunen. 

Lokalbehovsplanen utgår från prognoser för kommunens 

befolkningstillväxt samt verksamhetsmässiga prognoser som utarbetats 

genom en konsult.  

Tyvärr uppstår platsbrist ibland, speciellt i kommunens ytterområden 

vilket kan leda till behov av tillfälliga lokaler. En utmaning med att 

tillhandahålla tillfälliga lokaler för att möta behovet av förskoleplatser är 

rekrytering av personal som ska arbeta på en nyöppnad förskola. När det 

råder brist på kompetens riskerar kommunen att utarma andra 

förskoleområden på personal och kommunen hamnar i ett 

nollsummespel där en nyöppnad lokal på ett område leder till 

personalbrist på ett annat. Kommunen behöver därför noga överväga 

valen av öppnande av nya enheter för att möta behovet som finns av fler 

förskoleplatser.  

Fråga: Hur sker dialogen med familjer som måste pendla 10-20 mil för 

att klara barnomsorgen med förskoleplats? 

Svar: Enligt skollagen är närheten till barnets hem central vid placeringar 

på förskola, inte avstånd till arbete. Med det sagt kan en följd av att 

vårdnadshavare inte får plats på en förskola i närområdet bli att 

pendlingstiden till arbetet blir längre än önskvärt. Kommunen strävar 

efter att kunna möta vårdnadshavares önskemål i så stor utsträckning 

som det är möjligt och därmed jobbar kommunen för att vårdnadshavare 

som erbjudits plats långt från hemmet ska kunna erbjudas en plats 

närmare hemmet så snart detta är möjligt. En kontinuerlig dialog pågår 

med vårdnadshavare vilka inte kunnat beredas plats på önskad 
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förskola.” 

__________________________________________________________

_______________________  
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§ 65 Dnr KS 2023-000161 720 

Interpellation om strategi för att säkerställa 
tillgång till språk, kultur och kulturkompetens 
i äldreomsorgen - kopplat till samiskt 
förvaltningsområde, av Mirjam Abrahamsson 
(C) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Ärendet bordläggs till kommunfullmäktige sammanträde 2023-03-21. 

Sammanfattning 

Tjänstgörande ersättaren i kommunfullmäktigeledamoten Mirjam 

Abrahamsson (C) har ställt följande interpellation till socialnämndens 

ordförande: 

"Enligt minoritetslagen så ska en kommun som ingår i det samiska 

förvaltningsområdet ska kunna erbjuda bland annat äldreomsorg på 

samiska och man ska också kunna ge information och service på de olika 

samiska språken. Det ingår även i uppdraget att samråda, göra särskilda 

informationsinsatser, kulturaktiviteter och utvecklingsinsatser, samt 

kartläggas vilka behov av åtgärder som behövs för att stödja 

användandet av de samiska språken.  Kommunen får också statsbidrag 

för de ökade kostnader som uppstår när man blir ett förvaltningsområde. 

När Skellefteå väljer att bli samiskt förvaltningsområde innebär det att 

kommunen är skyldig att tillhandahålla detta.  

Det samiska folket är ett urfolk, med egna traditioner, seder och bruk. 

Det samiska folket har också en egen kulturell syn på döden, familjens 

betydelse och en andlighet kopplad till naturen och dess element. 

 Många samiska äldre, har varit med om svåra saker, kopplade till den 

svenska samepolitiken under 1900-talet, så som rasbiologiska 

undersökningar, misshandel och vanvård inom skolan, utsatthet och 

rasism. Med det i bakhuvudet och med den generella kunskap som finns 

kring vård av äldre - i synnerhet äldre med demenssjukdomar, vet vi att 

för många kommer ofta barndomens upplevelser tillbaka väldigt starkt. 

För den som upplevt svåra barndomstrauman, innebär det ofta att man 

återupplever dessa när man blir gammal och i synnerhet de som får en 

demensdiagnos. Vi vet att äldre som drabbas av demens och inte har 

svenska som förstaspråk – ofta återgår till att prata sitt modersmål.  

Mina frågor är därför:  

 Vad har socialnämnden för strategi inom äldreomsorgen, för att 

säkerställa att samiska äldre får tillgång till såväl samisktalande 

personal som information på samiska? 

 Hur ser strategin ut för att stötta samiska äldre att fortsätta leva i 

sin kultur – såväl i hemmet som på vård-och omsorgsboenden? 

 Hur säkrar socialnämnden att det finns tillräcklig kulturkompetens 

inom de aktuella verksamheterna, d v s att den personal som ska 

arbeta med samiska äldre har de kunskaper som krävs för att ge 

vård utifrån den samiska kulturen och dess värdegrunder?" 
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Socialnämndens ordförande är inte närvarande på sammanträdet.  

__________________________________________________________

_______________________ 
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§ 66 Dnr KS 2023-000162 600 

Interpellation om strategi för att säkerställa 
tillgång till språk, kultur och kulturkompetens 
i för- och grundskola - kopplat till  samiskt 
förvaltningsområde, av Mirjam Abrahamsson 
(C) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Ärendet bordläggs till kommunfullmäktige sammanträde 2023-03-21. 

Sammanfattning 

Tjänstgörande ersättaren i kommunfullmäktigeledamoten Mirjam 

Abrahamsson (C) har ställt följande interpellation till för- och 

grundskolenämndens ordförande: 

"Enligt minoritetslagen så ska barns utveckling av en kulturell identitet 

och användande av det egna minoritetsspråket främjas. En kommun som 

ingår i det samiska förvaltningsområdet ska kunna erbjuda barnomsorg 

där samiska används helt eller till väsentlig del och man ska också kunna 

ge information och service på de olika samiska språken. Det ingår även i 

uppdraget att samråda, göra särskilda informationsinsatser, 

kulturaktiviteter och utvecklingsinsatser, samt kartläggas vilka behov av 

åtgärder som behövs för att stödja användandet av de samiska språken.  

Kommunen får också statsbidrag för de ökade kostnader som uppstår 

när man blir ett förvaltningsområde. 

När Skellefteå väljer att bli samiskt förvaltningsområde innebär det att 

kommunen är skyldig att tillhandahålla detta.  

I Skellefteå idag beskriver många samiska föräldrar svårigheter de 

möter, när det kommer till undervisning av deras barn på deras 

modersmål. Deras berättelser vittnar om alltifrån att det finns en stor 

okunskap i förskola och skola, om vad Minoritetslagen säger om rätten 

till språkundervisning i minoritetsspråk – till att samiska barn uppmanats 

att välja bort modersmålsundervisning till förmån för internationella 

språk. Många föräldrar delar även erfarenheten att det ofta görs svårt att 

kunna gå på lektionerna – för att de förläggs utanför skoltid och innebär 

att det är upp till föräldrar att lösa t ex skolskjuts för att barnen missar 

den ordinarie. Det många föräldrar märker är att när deras barn måste 

stanna kvar på skolan då klasskamraterna slutar för dagen, ökar känslan 

av att vara ”annorlunda”. Dessutom bidrar att missa fritid med 

kompisarna, ofta till att sänka motivationen att läsa sitt hemspråk. Ett 

annat hinder är att det finns en okunskap om att samiska inte är ett 

språk – utan flera olika, vilket innebär att undervisningen behöver 

anpassas så att barnen verkligen får tillgång till det språk som är deras 

eget. De samiska barn som hör till de samiska språk som är hotade idag 

– umesamiska och pitesamiska, har dessutom mycket svårt att få någon 

undervisning alls, pga brist på pedagoger. 

Mina frågor är därför:  
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 Vad har för- och grundskolenämnden för strategi för förskola och 

skola, för att säkerställa att samiska barn får tillgång till såväl 

språkundervisning som barnomsorg på samiska? 

 Hur ser strategin ut för att stötta samiska barn att behålla sin 

kultur och för att minska risken för utanförskap och rasism, 

kopplat till den kulturella identiteten i förskola och skola? 

 Hur säkrar för- och grundskolenämnden att det finns tillräcklig 

kulturkompetens inom de aktuella verksamheterna, så att det inte 

blir barnen som måste lära de vuxna?" 

Ordföranden meddelar att interpellanten anhållit om att interpellationen 

skall bordläggas i syfte att den skall kunna behandlas i anslutning till en 

liknande interpellation ställd till socialnämndens ordförande. 

__________________________________________________________

_______________________ 
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§ 67 Dnr KS 2022-000805 020 

Kompetensförsörjningsstrategin 2019-2022 
förlängs till att gälla under 2023 

Kommunfullmäktiges beslut 

Skellefteå kommuns kompetensförsörjningsstrategi 2019 – 2022 gäller 

även för 2023. 

Inlägg 

Hans Brettschneider (MP) samt Evelina Fahlesson (S) yttrar sig.  

Sammanfattning 

Personalnämnden beslutade 2022-12-09 § 127 att föreslå 

kommunfullmäktige att kompetensförsörjningsstrategin 20198-2022 ska 

förlängas till att gälla även under år 2023.  

Nämnden anför att Kompetensförsörjning är en av de viktigaste frågorna 

för alla kommuner i Sverige just nu. Den demografiska utvecklingen i 

Sverige, med fler äldre personer och färre invånare i arbetsför ålder är 

en bidragande faktor. Skellefteå kommun har en särskilt stor utmaning i 

och med stora industrietableringar som också kräver mycket arbetskraft. 

Den kompetensförsörjningsstrategi som kommunfullmäktige har beslutat 

för åren 2019-2022 har varit och är ett bra stöd i arbetet. Det senaste 

året har arbetet med en struktur för kompetensförsörjning intensifierats. 

Ett arbete som behöver gå hand i hand med en uppdaterad strategi. 

Kommunledningskontoret har redan uppdraget att se över och utveckla 

kompetensförsörjningsstrategin, men ett färdigt förslag finns inte att 

presentera för personalnämnden år 2022. Arbetet med en uppdaterad 

kompetensförsörjningsstrategi fortsätter under våren 2023. Därför 

behöver den nuvarande strategins giltighetstid förlängas. 

Yrkanden 

Kommunstyrelsen föreslår att Skellefteå kommuns 

kompetensförsörjningsstrategi 2019 – 2022 gäller även för 2023. 

Hans Brettschneider (MP) samt Evelina Fahlesson (S) yrkar bifall till 

kommunstyrelsens förslag.  

Beslutsgång 

Ordföranden finner att det enbart finns ett förslag till beslut, vilket också 

blir kommunfullmäktiges beslut. 
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Beslutsunderlag 

Protokoll, kommunstyrelsen 2023-02-07 § 64 

Protokoll, personalnämnden 2022-12-09 § 127 

Tjänsteskrivelse, kommunledningskontoret 2022-11-29 

__________________________________________________________

_______________________ 

Beslutet sänds till 

Samtliga nämnder 
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§ 68 Dnr KS 2022-000632 005 

Riktlinjer för utkontraktering av 
informationsbehandling 

Kommunfullmäktiges beslut 

Riktlinjer för utkontraktering av informationsbehandling fastställs enligt 

kommunledningskontoret förslag. 

Inlägg 

Jens Wennberg (L) yttrar sig. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktige beslutade 2022-06-14 § 180 att fastställa riktlinjer 

för utkontraktering av informationsbehandling. Avsikten var att dessa 

riktlinjer skulle omprövas i december 2022. Ett nytt förslag har nu 

upprättats, vilket föreslås vara giltigt till 2023-09-30. Förslaget bygger 

på att Skellefteå kommuns generella lösning tillåter enbart inköp av 

lösningar och tjänster där leverantören och dess underleverantörer inte 

är bundna av regelverk som kan innebära utlämnande av information till 

myndighet i annat land i strid med dataskyddsförordningen. Det finns 

möjlighet att göra undantag från detta, formerna och kraven på detta 

finns angivet i riktlinjerna. 

Beslutsunderlag 

Protokoll, kommunstyrelsen 2023-02-07 § 64 

Tjänsteskrivelse, kommunledningskontoret 2022-11-07 

Protokoll, kommunfullmäktige 2022-06-14 § 180 

Tjänsteskrivelse, kommunledningskontoret 2022-04-14 

__________________________________________________________

________________________ 

Beslutet sänds till 

Samtliga nämnder 

Förvaltningen support och lokaler, informationssäkerhetssamordnare 

Kommunledningskontoret, CIO 
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§ 69 Dnr KS 2023-000024 845 

Campingpriser 2023 

Kommunfullmäktiges beslut 

Campingpriser fastställs enligt fritidsnämndens förslag 2022-10-25 § 

136. 

Jäv 

Hans Brettschneider (MP) deltar på grund av jäv ej i behandlingen eller 

beslutet. 

Inlägg 

Isak Rådahl (S) yttrar sig. 

Sammanfattning 

Fritidsnämnden beslutade 2022-10-25 § 140 att föreslå 

kommunfullmäktige godkänna ett förslag till campingpriser för år 2023 

och tills vidare. Nämnden informerar om att priset på lågsäsong behålls, 

och en ökning med ca 10% görs under högsäsong och särskilda 

evenemang.  

Kommunfullmäktige konstaterar att det, i dagens ekonomiska läge, är 

lämpligt att regelbundet se över priser. Fritidsnämnden bör därför göra 

en årlig översyn av priserna. Detta ska, enligt uppgift, vara en del av 

nämndens rutiner. Det bör därför inte föreslås någon särskild 

giltighetstid för taxan. 

Yrkanden 

Kommunstyrelsen föreslår att campingpriser fastställs enligt 

fritidsnämndens förslag 2022-10-25 § 136. 

Isak Rådahl (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att det enbart finns ett förslag till beslut, vilket också 

blir kommunfullmäktiges beslut. 

Beslutsunderlag 

Protokoll, kommunstyrelsen 2023-02-07 § 59 

Protokoll, fritidsnämnden 2022-10-25 § 140 

Tjänsteskrivelse, kultur- och fritidskontoret, 2022-10-04 

Bilaga, Campingpriser Byske och Skellefteå 2023 

__________________________________________________________

_______________________ 

Beslutet sänds till 

Fritidsnämnden 
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§ 70 Dnr KS 2023-000027 806 

Taxor och avgifter 2023, fritidsnämnden 

Kommunfullmäktiges beslut 

Pris för uthyrning av klassrum sätts till 300 kronor per rum per natt. 

Inlägg 

Isak Rådahl (S), Jens Wennberg (L), Joakim Wallström (V), Tomas 

Teglund (S), Hans Brettschneider (MP), Christina Soldan (L) samt 

Lorents Burman (S) yttrar sig.  

Sammanfattning 

Fritidsnämnden beslutade 2022-10-25 § 136 att föreslå 

kommunfullmäktige dels godkänna prisjustering av uthyrning av 

klassrum till 300 kronor per natt, från nuvarande 150 kronor samt att 

godkänna att prissättning för Vitbergsbacken följer Alpina klubbens 

prissättning för Klutmarksbacken.  

Kommunstyrelsens arbetsutskott konstaterade vid sin behandling av 

ärendet att ett beslut att prissättning för Vitbergsbacken enligt 

fritidsnämndens förslag skulle innebära att prissättningen överlämnas till 

en extern aktör, vilket inte är möjligt enligt kommunalrättsliga principer. 

Ärendet återremitterades i den delen till fritidsnämnden. 

Yrkanden 

Kommunstyrelsen föreslår at pris för uthyrning av klassrum sätts till 300 

kronor per rum per natt. 

Isak Rådahl (S) samt Lorents Burman (S) yrkar bifall till 

kommunstyrelsens förslag. 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att det enbart finns ett förslag till beslut, vilket också 

blir kommunfullmäktiges beslut. 

Beslutsunderlag 

Protokoll, kommunstyrelsen 2023-02-07 § 64 

Protokoll, fritidsnämnden 2022-10-25 § 136 

Tjänsteskrivelse, kultur- och fritidskontoret, 2022-10-18 

__________________________________________________________

_______________________ 

Beslutet sänds till 

Fritidsnämnden 
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§ 71 Dnr KS 2022-000817 170 

Taxa för räddningstjänsten 

Kommunfullmäktiges beslut 

Taxa för räddningstjänsten fastställs enligt samhällsbyggnadsnämndens 

beslut 2022-12-12 § 234, att gälla från och med 2023-04-01. 

Inlägg 

Jens Wennberg (L) samt Sara Keisu Lundh (S) yttrar sig.  

Sammanfattning 

Samhällsbyggnadsnämnden beslutade 2022-12-12 § 234 att föreslå 

kommunfullmäktige fastställa en ny taxa för räddningstjänsten, samt att 

den nya taxan ska gälla från och med 2023-04-01.  

Nämnden anför att den taxa som tillämpas för räddningstjänstens 

arbeten och uthyrning har i huvudsak förenklats genom att ett större 

antal överflödiga taxor tagits bort, men taxan har också omarbetats 

gällande larmavgifter. 

Taxebestämmelser inom ramen för Lag om skydd mot olyckor (LSO) och 

Lag om brandfarliga och explosiva varor (LBE) har reviderats i större 

omfattning med hänsyn till de förändringar som skett i dessa 

lagstiftningar under 2021. 

De nya taxebestämmelserna har tagits fram i enlighet med Sveriges 

Kommuners och Regioners vägledning för hur kommunerna kan utforma 

sin taxa för myndighetsärenden inom räddningstjänstområdet (tillsyn 

LSO samt tillsyn och tillstånd LBE). 

Yrkanden 

Kommunstyrelsen föreslår att taxa för räddningstjänsten fastställs enligt 

samhällsbyggnadsnämndens beslut 2022-12-12 § 234, att gälla från och 

med 2023-04-01. 

Jens Wennberg (L) yrkar att ärendet skall återremitteras till 

samhällsbyggnadsnämnden för komplettering med uppgift om vad 

höjningen motsvarar samt föregående års avgifter. 

Beslutsgång 1 

Ordföranden ställer proposition på Jens Wennbergs yttrande om 

återremiss och finner att kommunfullmäktige beslutar att ärendet skall 

avgöras vid dagens sammanträde. 

Beslutsgång 2 

Ordföranden finner att det enbart finns ett förslag till beslut, vilket också 

blir kommunfullmäktiges beslut. 

Beslutsunderlag 

Protokoll, kommunstyrelsen 2023-02-07 § 61 

Protokoll, samhällsbyggnadsnämnden 2022-12-12 § 234 

Tjänsteskrivelse, förvaltningen samhällsbyggnad 2022-11-24 

Bilaga, taxetabeller räddningstjänsten extern uthyrning 

Bilaga, taxetabeller lagen om skydd mot olyckor och lagen m 

brandfarliga och explosiva varor 
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__________________________________________________________

________________________ 

Beslutet sänds till 

Samhällsbyggnadsnämnden 
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§ 72 Dnr KS 2023-000132 102 

Avsägelse från Carina Barrljung (S) av 
uppdraget som ledamot i kommunfullmäktige 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Carina Barrljung (S) befrias från uppdraget som ledamot i 

kommunfullmäktige. 

2. Kommunfullmäktige anhåller hos Länsstyrelsen om ny 

sammanräkning för att ute ny ledamot i kommunfullmäktige. 

Sammanfattning 

Carina Barrljung (S) har avsagt sig uppdraget som ledamot i 

kommunfullmäktige. 

Beslutsunderlag 

Avsägelse från Carina Barrljung. 

__________________________________________________________

____________________ 

Beslutet sänds till 

Carina Barrljung 

Förvaltningen support och lokaler, ansvariga för Troman 

Förvaltningen support och lokaler, lönecenter förtroendevalda 

Länsstyrelsen i Västerbottens län 
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§ 73 Dnr KS 2023-000104 102 

Fyllnadsval av nämndeman efter Gabriella 
Engdahl Lindell 

Kommunfullmäktiges beslut 

Till ny nämndeman efter Gabriella Engdahl Lindell för perioden fram till 

och med 2023-12-31utses Julia Fahlgren.  

Sammanfattning 

Skellefteå tingsrätt meddelar att Gabriella Engdahl Lindell har, på egen 

begäran, entledigats från uppdraget som nämndeman. Tingsrätten 

emotser uppgift om vem som blivit vald till ny nämndeman 

Beslutsunderlag 

Skrivelse från Skellefteå tingsrätt 

__________________________________________________________

____________________ 

Beslutet sänds till  

Skellefteå tingsrätt 

Förvaltningen support och lokaler, ansvariga för Troman 

Förvaltningen support och lokaler, lönecenter förtroendevalda 

Julia Fahlgren 
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§ 74 Dnr KS 2023-000072 102 

Representant till politiskt samverkansorgan 
vård och omsorg 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Till ledamöter i samråd vård och omsorg för perioden fram till och 

med 2026-12-31 utses Iosif Karambotis (S) samt Fredrik 

Stenberg (S). 

2. Till ersättare i samråd vård och omsorg  för perioden fram till och 

med 2026-12-31 utses Anette Lindgren (M) samt Joakim 

Dahlberg (S). 

Sammanfattning 

Samråd vård och omsorg är ett politisk samverkansorgan mellan länets 

kommuner och Region Västerbotten avseende vård och omsorg. 

Skellefteå kommun har två ledamöter. Region Västerbotten efterfrågar 

vilka som utses att representera Skellefteå kommun under 

mandatperioden 2023 - 2026. 

Nomineringar har inkommit från socialnämnden, gymnasienämnden 

samt för- och grundskolenämnden.  

Gymnasienämnden har även utsett representant och ersättare till 

samverkansgrupp på tjänstepersonsnivå. 

Beslutsunderlag 

Beslut, gymnasienämnden 2023-02-15 

Beslut, för- och grundskolenämnden 2023-02-15 

Protokoll, socialnämnden 2023-01-10 § 10 

__________________________________________________________

____________________ 

Beslutet sänds till 

Iosif Karambotis 

Fredrik Stenberg 

Anette Lindgren 

Joakim Dahlberg 

Region Västerbotten 

Förvaltningen support och lokaler, ansvariga för Troman 

Förvaltningen support och lokaler, lönecenter förtroendevalda 
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§ 75 Dnr KS 2023-000068 102 

Avsägelse från Lilian Nilsson (V) av uppdraget 
som ledamot i styrelsen för Skellefteå 
kulturhus AB och eventuellt fyllnadsval 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Lilian Nilsson (V) befrias från uppdraget som ledamot i styrelsen 

för Skellefteå kulturhus AB. 

2. Peder Zingmark (V) utses till ledamot i styrelsen för Skellefteå 

kulturhus AB för perioden fram till slutet av den bolagsstämma 

som följer efter nästa val till kommunfullmäktige. 

Sammanfattning 

Lilian Nilsson (V) har avsagt sig uppdraget som ledamot i styrelsen för 

Skellefteå kulturhus AB. 

Beslutsunderlag 

Avsägelse från Lilian Nilsson 

__________________________________________________________

____________________ 

Beslutet sänds till 

Lilian Nilsson 

Peder Zingmark 

Skellefteå kulturhus AB 

Förvaltningen support och lokaler, ansvariga för Troman 

Förvaltningen support och lokaler, lönecenter förtroendevalda 

 



SKELLEFTEÅ KOMMUN 

Kommunfullmäktige 

PROTOKOLL 

2023-02-28 

29 (54) 

 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

  

 

§ 76 Dnr KS 2023-000096 102 

Fyllnadsval av ersättare i kulturnämnden 

Kommunfullmäktiges beslut 

Anna Ådell (M) utses till ny ersättare i kulturnämnden för perioden fram 

till och med 2026-12-31. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktige beslutade 2023-01-31 § 43 att befria Gabriella 

Engdahl Lindell (M) från uppdraget som ersättare i kulturnämnden samt 

att fyllnadsval förrättas vid ett senare tillfälle.  

Beslutsunderlag 

Protokoll, kommunfullmäktige 2023-01-31 § 43 

__________________________________________________________

____________________ 

Beslutet sänds till 

Anna Ådell 

Kulturnämnden 

Förvaltningen support och lokaler, ansvariga för Troman 

Förvaltningen support och lokaler, lönecenter förtroendevalda 
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§ 77 Dnr KS 2023-000067 102 

Val av vice ordförande i Gemensam 
måltidsnämnd, mandatperiod 2023-2026 samt 
anmälan av ledamöter och ersättare utsedda 
av Region Västerbotten 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Region Västerbottens val av Susanne Dufvenberg (S) samt Stig 

Olof Nilsson (M) till ledamöter i gemensam måltidsnämnd noteras. 

2. Region Västerbottens val av Janeth Lundberg (S) samt Maria 

Lundkvist (KD) till ersättare i gemensam måltidsnämnd noteras. 

3. Susanne Dufvenberg (S) utses till vice ordförande i gemensam 

måltidsnämnd för perioden fram till och med 2026-12-31. 

Sammanfattning 

Skellefteå kommun samt Region Västerbotten har en gemensam 

måltidsnämnd, där Skellefteå kommun utser tre ledamöter och tre 

ersättare, Region Västerbotten två ledamöter och två ersättare. 

Ordföranden och vice ordföranden utses av kommunfullmäktige i 

Skellefteå kommun, där ordföranden skall utses bland av de ledamöter 

som utsetts av Skellefteå kommun, vice ordföranden bland de ledamöter 

som utsetts av Region Västerbotten. 

Kommunfullmäktige i Skellefteå kommun utsåg 2022-12-06 § 338 

kommunens ledamöter i nämnden för perioden 2023-01-01 – 2026-12-

31. 

Beslutsunderlag 

Protokoll, Region Västerbottens valberedning 2022-11-29 

Protokoll, gemensam måltidsnämnd 2023-02-13 § 7 

Tjänsteskrivelse, förvaltningen support och lokaler 2023-02-13 

__________________________________________________________

____________________ 

Beslutet sänds till 

Gemensam måltidsnämnd 

Förvaltningen support och lokaler, ansvariga för Troman 

Förvaltningen support och lokaler, lönecenter förtroendevalda 
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§ 78 Dnr KS 2023-000148 102 

Avsägelse från Katarina Larsson (C) av 
uppdraget som ledamot i kommunfullmäktige 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Katarina Larsson (C) befrias från uppdraget som ledamot i 

kommunfullmäktige. 

2. Kommunfullmäktige anhåller hos Länsstyrelsen om ny 

sammanräkning för att ute ny ledamot i kommunfullmäktige. 

Sammanfattning 

Katarina Larsson (C) har avsagt sig uppdraget som ledamot i kommun-

fullmäktige. 

Beslutsunderlag 

Avsägelse från Katarina Larsson 

__________________________________________________________

____________________ 

Beslutet sänds till 

Katarina Larsson 

Förvaltningen support och lokaler, ansvariga för Troman 

Förvaltningen support och lokaler, lönecenter förtroendevalda 

Länsstyrelsen i Västerbottens län 
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§ 79 Dnr KS 2023-000149 102 

Avsägelse från Katarina Larsson (C) av 
uppdraget som ledamot i för- och 
grundskolenämnden och eventuellt fyllnadsval 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Katarina Larsson (C) befrias från uppdraget som ledamot i för- 

och grundskolenämnden. 

2. Kornelia Paulander (C) utses till ny ledamot i för- och 

grundskolenämnden för perioden till och med 2026-12-31. 

Sammanfattning 

Katarina Larsson (C) har avsagt sig uppdraget som ledamot i för- och 

grundskolenämnden.  

Beslutsunderlag 

Avsägelse från Katarina Larsson 

__________________________________________________________

____________________ 

Beslutet sänds till 

Katarina Larsson 

Kornelia Paulander 

För- och grundskolenämnden 

Förvaltningen support och lokaler, ansvariga för Troman 

Förvaltningen support och lokaler, lönecenter förtroendevalda 
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§ 80 Dnr KS 2022-000146 042 

Motion av Linnea Öhman (MP) och Hans 
Brettschneider (MP) om att införa en 
koldioxidbudget för Skellefteå (4/22) 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Motionens beslutspunkter 1 och 3 avslås. 

2. Motionens beslutspunkt 2 bifalls. 

3. Skellefteå kommuns upprättade koldioxidbudget utifrån lokala 

förutsättningar ska utgöra underlag i det fortsatta miljö- och 

klimatarbetet. 

4. Motionen föranleder inte någon ytterligare åtgärd från 

kommunfullmäktiges sida.  

Reservation 

Linnea Öhman (MP) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget 

yrkande. Hans Brettschneider (MP) reserverar sig mot beslutet till 

förmån för Linnea Öhmans yrkande 

Inlägg 

Linnea Öhman (MP), Evelina Fahlesson (S), Andreas Löwenhöök (M), 

Markku Abrahamsson (SD), Carina Sundbom (C), Hans Brettschneider 

(MP) samt Håkan Anderson (C) yttrar sig.  

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamöterna Linnea Öhman (MP) samt Hans 

Brettschneider (MP) har inkommit med en motion i vilken föreslås att en 

årlig koldioxidbudget anpassad för kommunens lokala förutsättningar 

upprättas för Skellefteå kommun och kopplas till den ekonomiska 

budgeten (beslutspunkt 1); att koldioxidbudgeten följs upp årligen i 

årsredovisningen (beslutspunkt 2); samt att koldioxidbudgeten ska vara 

ett verktyg i genomförandet av andra styrdokument (beslutspunkt 3). 

Kommunledningskontoret anför att verktyget redan finns till förfogande 

och att frågan bör lyftas vidare till vilka insatser som behöver göras för 

att minska koldioxidutsläppen. 

FN:s klimatpanel, IPCC, har tagit fram vilken mängd koldioxidutsläpp 

som världen klarar av i linje med Parisavtalet; alltså en koldioxidbudget i 

förhållande till världens gemensamt beslutade mål. Hur den globala 

utsläppsbudgeten fördelas mellan olika länder kan beräknas på olika sätt 

utifrån olika principer. Även vid olika sätt att beräkna landar dock många 

olika forskare och aktörer i jämförbara uppskattningar av Sveriges 

kvarvarande utsläppsutrymme. Och framförallt i samma viktiga slutsats 

– att utsläppen i Sverige behöver minska i en mycket snabbare takt än 

idag, och att vi redan nu måste sätta in åtgärder och styrmedel för att 

minska utsläppen kraftigt. Skellefteå är inget undantag i detta 

sammanhang.  

Enligt fördelning av den globala koldioxidbudgeten har Skellefteå 1 711 

937 ton koldioxid kvar att använda. Enligt den takt som 
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utsläppsminskningen skett i Skellefteå under åren 2015-2020 ca 2 % per 

år, skulle budgeten ta slut 2026.  

Oavsett om den politiskt styrda delen av kommunen inte har full rådighet 

över de territoriella utsläppen inom sitt område, så bör kommunen ta sig 

an det viktiga ledarskapet och förhålla sig till de principer som globalt 

arbetats fram. Kommunen bör göra en åtgärdsplan som förhåller sig till 

Parisavtalets nivåer och ”sin” del i detta, samt en kontinuerlig 

uppföljning av arbetet.   

Yrkanden 

Kommunstyrelsen föreslår att motionens beslutspunkter 1 och 3 avslås 

(beslutspunkt 1); att motionens beslutspunkt 2 bifalls (beslutspunkt 2); 

att Skellefteå kommuns upprättade koldioxidbudget utifrån lokala 

förutsättningar ska utgöra underlag i det fortsatta miljö- och 

klimatarbetet (beslutspunkt 3); samt att motionen föranleder inte någon 

ytterligare åtgärd från kommunfullmäktiges sida (beslutspunkt 4). 

Linnea Öhman (MP) yrkar bifall till motionen. 

Evelina Fahlesson (S) samt Carina Sundbom (C) yrkar bifall till kommun-

styrelsens förslag. 

Andreas Löwenhöök (M) samt Markku Abrahamsson (SD) yrkar att 

Skellefteå kommuns upprättade koldioxidbudget utifrån lokala 

förutsättningar ska utgöra underlag i det fortsatta miljö- och 

klimatarbetet; samt att motionen är, med hänvisning till 

kommunledningskontorets yttrande, att betrakta som besvarad och 

föranleder inte någon ytterligare åtgärd från kommunfullmäktiges sida. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag, Linnea 

Öhmans yrkande samt Andreas Löwenhööks m fl yrkande var för sig, och 

finner att kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

Beslutsunderlag 

Protokoll, kommunstyrelsen 2023-02-07 § 64 

__________________________________________________________

________________________ 

Beslutet sänds till: 

Kommunledningskontoret, avdelningen kommunikation 
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§ 81 Dnr KS 2023-000093 501 

Fråga om eventuell försening av 
Norrbotniabanan, av Mats Ekman (S) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Behandlingen av ärendet är avslutad. 

Inlägg 

Mats Ekman (S) samt Lorents Burman (S) yttrar sig. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Mats Ekman (S) har ställt följande fråga 

till kommunstyrelsens ordförande: 

"Norrbottniabanan som järnvägsprojekt är enskilt den viktigaste 

infrastruktursatsningen för Sverige enligt min mening. Lägger man därtill 

den nya industrialiseringen som pågår nu av historiska mått så borde 

järnvägen redan varit på plats. Tyvärr togs projektet bort av 

Alliansregeringen 2006. Glädjande nog återinfördes projektet i den 

nationella planen av Löfvens regering. Uppdraget blev att färdigställa 

hela sträckan Umeå-Luleå. Det arbetet ska dessutom intensifieras och 

skyndsamt färdigställas enligt beslut.  

Nu ser jag i media att Norrbottniabanan enligt Trafikverket kan komma 

att kraftigt försenas. Det nämns Luleå 2040 och till Skellefteå 2032. Det 

talas om överklaganden och fördyringar 

Min fråga är därför 

Har Skellefteå kommun fått några signaler om att Norrbotniabanan 

kommer att försenas?" 

Kommunstyrelsens ordförande Lorents Burman (S) lämnar följande svar: 

"Svaret är nej. 

För att Norrbottniabanan (Nbb) ska följa tidplanen i sin helhet så ska den 

vara färdigställd mellan Umeå och Luleå senast år 2034 (hela perioden 

2018-2033) och färdigställd i Skellefteå år 2030.  

I juni 2022 fastställde regeringen nationella transportinfrastruktur planen 

för åren 2022-2033. Den säger att hela Nbb ska färdigställas, och det 

skyndsamt/intensifierat. 15 miljarder ligger inne i projektet. 

Järnvägsplanearbetet mellan Skellefteå-Luleå är sedan hösten 2022 

igångsatt. 

Järnvägsplanearbetet mellan Umeå/Dova-Skellefteå är sedan hösten 

2022 färdiga, men sex inkomna överklaganden för sträckan ligger nu 

inne hos regeringen för beslut.  Vilket måste hanteras skyndsamt. 

 

Till det medialt uppmärksammade inslaget vecka 1 2023 om försening av 

Nbb så ser jag det nu i efterhand som ett medialt missförstånd och ska 

inte ligga Trafikverket till last, ibland kan det bli fel. Jag har sagt det 

tidigare och säger det igen. Trafikverket Nord i sin helhet med Helena 

Eriksson som regionchef gör allt vad de förmår med att färdigställa Nbb.  
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Med det så är svaret på frågan, nej det finns inga signaler av något slag 

eller något skäl till att Nbb ska försenas." 

__________________________________________________________

_______________________ 
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§ 82 Dnr KS 2023-000077 020 

Fråga om hur många kommunikatörer är 
anställda hos Skellefteå kommun, av Per 
Boström (KD) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Behandlingen av ärendet är avslutad. 

Inlägg 

Per Boström (KD) samt Evelina Fahlesson (S) yttrar sig.  

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Per Boström (KD) har ställt följande fråga 

till personalnämndens ordförande: 

"Hur många kommunikatörer, eller personer med liknande titlar som 

informatör, pressekreterare, kommunikationsstrateg, 

kommunikationschef, ansvarig för medborgardialog, webbredaktör, pr-

ansvarig, marknadsförare –har Skellefteå Kommun anställda?" 

Personalnämndens ordförande Evelina Fahlesson (S) lämnar följande 

svar: 

"I den unika gröna samhällsomvandling som Skellefteå kommun befinner 

sig mitt i behöver platsen och kommunen kommunicera. 

Av de ca 8000 anställda i kommunen finns de totalt ca 29,8 tjänster för 

kommunikation. 2017 gjordes organisationen om och sedan dess har 

antalet som arbetar med kommunikation i stort sett legat stilla samtidigt 

som trycket och efterfrågan på kommunikation hela tiden ökar. De som 

finna anställda för att arbeta med kommunikation arbetare både med 

förvaltningarnas kommunikation och platsens kommunikation. 

Det behövs för att 

 locka hit nya invånare, besökare och näringsliv 

 bli tydligare och öppnare så att fler invånare får insyn i det 

kommunen jobbar med 

 målgrupperna ska förstå att vi ska växa och utvecklas 

 medarbetarna ska veta vad vi gör idag och var vi är på väg 

De titlar som finns är kommunikatör, kommunikationsstrateg, grafiska 

formgivare, marknadschef och kommunikationschef. I december 2022 

fick kommunrevisionen en presentation av kommunikationsarbetet som 

bedrivs i kommunen. Kommunrevisionen kommer inte att granska 

området i nuläget." 

__________________________________________________________

_______________________ 
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§ 83 Dnr KS 2023-000070 311 

Fråga om Karlgårdsbrons budget kommer att 
hållas, av Andreas Löwenhöök (M) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Behandlingen av ärendet är avslutad. 

Inlägg 

Andreas Löwenhöök (M) samt Sara Keisu-Lundh (S) yttrar sig. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Andreas Löwenhöök (M) har ställt följande 

fråga till samhällsbyggnadsnämndens ordförande: 

"Det finns 300 miljoner kronor avsatt för bygget av Karlgårdsbron (som 

tidigare gick under namnet Centrumbron). 

Redan 2021 aviserades att bron kommer att bli minst 30 miljoner kronor 

dyrare i relation till det antagna anbudet. Den fördyringen ryms inom 

rambudgeten. 

Nu aviseras att bron försenas i 10 månader, vilket väcker frågor kring 

ekonomiska konsekvenser. 

Jag har därför följande fråga till Samhällsbyggnadsnämndens 

ordförande, Sara Keisu-Lundh (S): 

 Kommer Karlgårdsbrons budget att hålla?" 

Samhällsbyggnadsnämndens ordförande Sara Keisu-Lundh (S) lämnar 

följande svar: 

"Tidsförlängningen på 10 månader beror på att entreprenören blev 

tvungen att bygga en pålbrygga istället för den tänkta pontonbryggan på 

grund av för lågt vattenstånd i älven. Denna ändring regleras som en 

ÄTA (Ändring, Tillägg, Avgående) där entreprenören får ersättning för 

tillkommande kostnader och tidsförlängning. ÄTA’n ryms inom befintlig 

ram.  

Enligt nu kända faktorer håller projektets budget under förutsättning att 

Skellefteå kommun får totala beloppet av beviljat stadsmiljöbidrag på 

72,5 mnkr från Trafikverket, vilket baseras på 25 % av utgifterna. Det är 

en relativt stor osäkerhet i prognosen framför allt på grund av de ökade 

råvarupriserna samt det oroliga världsläget och dess påverkan på 

leveranser av insatsvarorna." 

__________________________________________________________

_______________________ 
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§ 84 Dnr KS 2022-000752 311 

Fråga  om trafiksäkerheten i korsningen 
Slalomvägen-E4, av Christina Soldan (L) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Behandlingen av ärendet är avslutad. 

Inlägg 

Christina Soldan (L) samt Sara Keisu-Lundh (S) yttrar sig. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Christina Soldan (L) har ställt följande 

fråga till kommunstyrelsens ordförande: 

""Korsningen Slalomvägen/E4 är jättefarlig. Trafikolyckor, singelolyckor, 

kollisionsolyckor mellan fordon, mm vid korsningen Slalomvägen/E4:an 

på Vitberget rapporteras med jämnan i lokala tidningar och på SVT. På 

E4 inom tätorten norr om trafikplats Skellefteå (Centrumleden) håller 

särskilt korsningen mellan Slalomvägen och E4 låg 

trafiksäkerhetsstandard Korsningen ligger i en kurva, vilket påverkar 

siktlängden, den ar reglerad med väjningsplikt och det är tillåtet att 

svänga vänster och korsa trafiken på E4 i en svängande rörelse. 

Hastigheten på E4 är 70 km/tim, vilket gör att skadeföljden blir allvarlig 

vid sidokollision. Det skriver Trafikverket i en Vägutredning från 2018. 

Liberalerna genom Birgitta Burström lyfte frågan då men än har ingen 

förbättring skett. 

Med anledning av detta vill jag fråga samhällsbyggnadsnämndens 

ordförande: 

Jobbas det inom nämnden på något sätt för att tillsammans med 

Trafikverket säkra korsningen mellan Slalomvägen och E4? Vad hände 

med projektet som påbörjades för några år sen för att säkra 

korsningen?" 

Samhällsbyggnadsnämndens ordförande Sara Keisu-Lundh (S) lämnar 

följande svar: 

"Nej, nämnden jobbar inte aktivt med denna korsning. Korsningen 

Slalomvägen-E4 är Trafikverkets korsning. Enligt STRADA, programmet 

där olyckor rapporteras, har det de senaste tio åren inträffat tre olyckor 

mellan motorfordon i korsningen, varpå korsningen inte anses vara 

särskilt olycksdrabbad sett till statistiken. Eftersom både kommunen och 

Trafikverket vill se en lösning med en ny sträckning av E4 förbi 

Skellefteå har man valt att inte planera eller budgetera för några 

åtgärder på befintlig väg. 

Något tidigare projekt gällande korsningen är ingenting som 

undertecknad känner till eller har kunnat få reda på information om vid 

en rundringning till nu ansvariga tjänstepersoner." 

__________________________________________________________

_______________________ 
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§ 85 Dnr KS 2023-000144 559 

Fråga om utredning om Bjuröklubbs hamn och 
kaj, av Carina Sundbom (C) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Behandlingen av ärendet är avslutad. 

Inlägg 

Carina Sundbom (C) samt Lorents Burman (S) yttrar sig. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Carina Sundbom (C) har ställt följande 

fråga till kommunstyrelsens ordförande: 

"Bjuröklubb är ett av länets mest besökta utflyktsmål - både sommar 

och vinter. Här finns naturreservat med unik natur, fyr, väderstation och 

kafe. Här finns även båtlivsengagemang, sommarboende och lokalt 

föreningsengagemang. I Bjuröklubb finns även en kaj och ett 

hamnmagasin som kan bidra till Bjuröklubb som utflyktsmål. Tyvärr är 

både kajen och magasinet i stort behov av renovering för att fylla sina 

funktioner. Risken är att de kommer att rivas trots att många ser 

behovet att bevara dessa. 

Umeå marina forskningscenters önskemål om att behålla kajen är 

återremitterat till kommunledningskontoret för komplettering med 

besiktning i enlighet med de rekommendationer som lämnats I WSPs 

besiktningsrapport, för kostnadsberäkning av nödvändiga åtgärder samt 

undersökning av intresse från andra intressenter att medverka vid 

finansiering av dessa åtgärder. KS 2022-02-01, § 52 

I ett interpellationssvar i oktober 2022, om bevarande av Bjuröklubbs 

kaj och magasin (33/22), fick jag svaret att utredningen kring kajens 

förutsättningar bedömes var klar i början av 2023. 

Med anledning av ovanstående vill jag ställa följande fråga: 

 När kommer utredningen vara klar och presenteras?" 

Kommunstyrelsen ordförande Lorents Burman (S) lämnar följande svar: 

"Utredningen kring hamnen i Bjuröklubb pågår med stöd av både 

konsulter och entreprenörer.  

Bedömningen är att arbetet kan redovisas i april 2023." 

__________________________________________________________

_______________________ 

 

 



SKELLEFTEÅ KOMMUN 

Kommunfullmäktige 

PROTOKOLL 

2023-02-28 

41 (54) 

 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

  

 

§ 86 Dnr KS 2023-000145 501 

Fråga om Skellefteå kommuns 
planeringsarbete kring Norrbotniabanan, av 
Andreas Löwenhöök (M) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Behandlingen av ärendet är avslutad. 

Inlägg 

Andreas Löwenhöök (M) samt Lorents Burman (S) yttrar sig. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Andreas Löwenhöök (M) har ställt följande 

fråga till kommunstyrelsens ordförande: 

"M-KD-L-regeringen bejakar den hållbara omställningen och 

nyindustrialisering som nu drivs fram av näringslivet i Västerbotten och 

Norrbotten. Detta görs exempelvis genom satsningar på möjliggörande 

infrastruktur, såsom ett intensifierat arbete kring Norrbotniabanan. 

Trafikverket ska genomföra de åtgärder som krävs för att etappen 

Umeå-Skellefteå ska byggstarta under perioden 2025–2027, och etappen 

Skellefteå-Luleå ska byggstarta 2028–2033. 

Regeringens har alltså lämnat besked om en fortsatt utbyggnad av 

järnvägen i norra Sverige och att planeringen för att bygga 

Norrbotniabanan i sin helhet ska intensifieras. Vidare så möjliggör 

regeringens beslut, att avbryta planeringen av ny höghastighetsjärnväg i 

södra Sverige, att det finns ytterligare medel för satsningar på 

infrastrukturåtgärder, investeringar och underhåll, till exempel den 

finansiering som krävs för Norrbotniabanan. Kring detta ska regeringen 

återkomma. 

Överklagningarna av järnvägsplanerna mellan Umeå och Skellefteå, som 

offentliggjordes före årsskiftet, ska enligt infrastrukturministern hanteras 

med hög hastighet av regeringen. 

Mot bakgrund av regeringens tydliga besked att planerna kring 

Norrbotniabanan inte bara ska genomföras, utan att arbetet ska 

intensifieras, är min fråga till Kommunstyrelsens ordförande, Lorents 

Burman (S): 

 Ligger Skellefteås kommuns planeringsarbete för Norrbotniabanan 

i linje med Trafikverkets arbete?" 

Kommunstyrelsens ordförande Lorents Burman (S) lämnar följande svar: 

"Ja det gör vi! 

Det besked infrastruktur- och bostadsminister Andreas Carlsson (kd) gett 

är att inte riva upp eller fördröja nationella infrastrukturplanen med 

projekt Norrbottniabanan som regeringen beslutade våren 2018 och 

våren 2022. Den innefattar nu 15 miljarder, byggande från Umeå till 

Skellefteå med färdigställande 2030, påbörjat arbete av 

järnvägsplanerna mellan Skellefteå och Luleå och att hela arbetet med 

Norrbottninabanan ska intensifieras/påskyndas i sin helhet.  
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Avgörande tydlighet som behöver svar från regeringen blir nästa 

revidering våren 2026 där regering måste tillföra ytterligare ca 15 

miljarder för färdigställande i Luleå till 2033-34. 

Planeringen av Norrbotniabanan är väldigt högt prioriterad i Skellefteå 

kommun. Det är anledningen till att vi sedan 2016 har en intern 

projektgrupp (omfattande 10-15 personer) på kommunen som aktivt 

arbetar med Norrbotniabanan. Sedan 2018 har både Trafikverkets och 

kommunens interna projektorganisationer växt. Från att hantera tidigt 

planeringsskede med linjestudier och järnvägsplaner till mer detaljerad 

planering och projektering i framtagandet av bygghandling. Detta 

innebär även att den interna organisationen har växt med alltmer 

tekniska kompetenser. 

Vi har i Skellefteå kommun en kontinuerlig dialog och samarbete med 

Trafikverket när det gäller Norrbotniabanan, där tidplanerna stäms av 

kontinuerligt. Planeringen av våra resecentrum går i linje med 

Trafikverkets planering av järnvägsanläggningen. I och med 

intensifieringen av planeringsarbetet och uppstarten av den norra 

sträckan (Skellefteå – Luleå) har kommunen påbörjat ett arbete med en 

fördjupad översiktsplan för Byske samt tidiga diskussioner kring 

lokaliseringen och planeringen av Byske resecentrum. Detta för att 

förbereda oss och skapa en effektiv planeringsprocess för den norra 

sträckan. En fördel inför fortsatt arbete är att vi idag har en upparbetad 

och erfaren projektorganisation på kommunen som är van att hantera 

dessa frågor. Samarbetet fungerar mycket väl och vilket också 

Trafikverket uttrycker." 

__________________________________________________________

_______________________ 

 



SKELLEFTEÅ KOMMUN 

Kommunfullmäktige 

PROTOKOLL 

2023-02-28 

43 (54) 

 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

  

 

§ 87 Dnr KS 2023-000152 101 

Anmälan av delegationsbeslut 

För- och grundskolenämnden 

Dnr 2023-000010  600 

För- och grundskolenämndens protokoll 2022-12-19 § 142 

Interkommunal ersättning förskola, pedagogisk omsorg, fritidshem, 

grundskola samt grundsärskola år 2023 

__________________________________________________________

_______________________ 
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§ 88 Dnr KS 2023-000138 101 

Remisser 

Dnr 2023-000088  700 

Motion om utökad fältverksamhet, av Andreas Löwenhöök (M) och 

Anette Lindgren (M) (1/23) 

Dnr 2023-000133 330 

Motion om lekplatser med tema nationella minoriteter av Micaela 

Löwenhöök (M) (2/23) 

Dnr 2033-000157  860 

Motion om att införa riktlinjer för studieförbunden, av Andreas 

Löwenhöök (M) (3/23) 

__________________________________________________________

_______________________ 

 

 



SKELLEFTEÅ KOMMUN 

Kommunfullmäktige 

PROTOKOLL 

2023-02-28 

45 (54) 

 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

  

 

§ 89 Dnr KS 2023-000139 101 

Delgivningar 

Dnr 2023-000103  07 

Revisionsrapport, Granskning av valnämndens arbete med valet 2022 

Dnr 2022-000701  019 

Utredning om att införliva det folkhälsopolitiska programmets principer i 

andra styrande dokument 

Dnr 2023-000116  700 

Socialnämndens protokoll 2023-01-26 § 27 Rapport Andel äldre på vård 

och omsorgsboenden i Skellefteå 

Dnr 2023-000141  102 

Kommunfullmäktige u Umeå kommun 2023-01-30 § 16 Val av 

ordförande i nämnden för grundläggande IT-kapacitetstjänster 2023 

Dnr 2023-000025  102 

Länsstyrelsen i Västerbottens län, beslut 2023-02-10, ny ersättare för 

ledamot i kommunfullmäktige 

__________________________________________________________

_______________________ 
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§ 90 Dnr KS 2022-000508 214 

Detaljplan för Söder torg inom stadsdelen 
centrala stan, antagande 

Kommunfullmäktiges beslut 

Detaljplan för Söder torg inom stadsdelen centrala stan, Skellefteå, 

fastställs enligt bygg- och miljönämndens beslut 2022-12-15 § 333. 

Reservation 

Andreas Löwenhöök (M), Ramona Dolan (M), Carina Sundbom (C), Lena 

Forsman (KD), Andreas Boman (KD), Jens Wennberg (L) samt Christina 

Soldan (L) reserverar sig mot beslutet till förmån för egna yrkanden om 

planering för utökning av allmänna parkeringsplatser. 

Anette Lindgren (M), Henry Anderson (M), Kaisa Edström (M), Kjell 

Lindström (M), Helen Lundmark (M), Sinikka Lindquist (M), Per-Ivar 

Skogqvist (M), Annette Lundqvist (M), Viktoria Sundin (M), Markku 

Abrahamsson (SD), Henrik Öhman (SD), Tony Rönnqvist (SD), Elisabeth 

Lundqvist (SD), Magnus Bergmark (SD), Mattias Gadd (SD),Pär 

Sehlstedt (SD), Håkan Andersson  (C), Ann-Sofi Burström (C), Kjell 

Bergmark (C), Kornelia Paulander (C), Mirjam Abrahamsson (C), , 

Andreas Boman (KD), Frida Löfroth (KD), Lena Forsman (KD), Emma 

Lindgren (KD), Christina Soldan (L) samt Jens Wennberg (L) reserverar 

sig mot beslutet till förmån för Andreas Löwenhööks m fl yrkande om 

planering för utökning av allmänna parkeringsplatser. 

Linnea Öhman (MP) reserverar sig mot beslutet till förmån om eget 

yrkande om plan för genomfart för cyklister m m. Hans Brettschneider 

(MP) reserverar sig mot beslutet till förmån för Linnea Öhmans yrkande. 

Inlägg 

Felicia Lundmark (S), Andreas Löwenhöök (M),  Markku Abrahamsson 

(SD), Carina Sundbom (C), Linnea Öhman (MP), Lena Forsman (KD), 

Lorents Burman (S), Jens Wennberg (L), Hans Brettschneider (MP), 

Christina Soldan (L), Andreas Boman (KD), Joakim Wallström (V) samt 

Ramona Dolan (M) yttrar sig. 

Jäv 

Per Boström (KD) deltar på grund av jäv ej i behandlingen eller beslutet,. 

Sammanfattning 

Bygg- och miljönämndens beslutade 2022-08-25 § 199 att föreslå 

kommunfullmäktige anta ett förslag till detaljplan för Söder torg inom 

stadsdelen centrala stan. 

Syftet med planförslaget är att möjliggöra för bostäder och 

centrumverksamhet inom området Söder torg. Syftet är även att 

tillskapa en mötesplats och förstärka det nord-sydliga stråket, som utgör 

en förlängning av centrala stan. 

Detaljplanen ska även säkerställa tillräcklig parkering samt friytor som 

bland annat behövs för områdets boendekvalitet och 

dagvattenhantering. 
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Kommunfullmäktige beslutade 2022-10-04 § 271 att återremittera 

ärendet till bygg- och miljönämnden för att ta hänsyn till de synpunkter 

som har inkommit kring för få parkeringsplatser, både för verksamheter 

och boenden; samt att man gör om och tar hänsyn till ett större behov 

av parkeringar än vad som räknats med i detaljplanen. 

Bygg- och miljönämnden beslutade 2022-12-15 § 333 att föreslå 

kommunfullmäktige anta ett föreslag till detaljplan. Den av 

kommunfullmäktige beslutade återremissen har föranlett att 

handlingarna i ärendet har kompletterats med ett PM för parkeringar, i 

syfte att förtydliga parkeringsfrågan. 

Yrkanden 

Kommunstyrelsen föreslår att detaljplan för Söder torg inom stadsdelen 

centrala stan, Skellefteå, fastställs enligt bygg- och miljönämndens 

beslut 2022-12-15 § 333. 

Felicia Lundmark (S), Carina Sundbom (C), Lorents Burman (S), Linnea 

Öhman (MP), Andreas Boman (KD) samt Joakim Wallström (V) yrkar 

bifall till kommunstyrelsens förslag.  

Andreas Löwenhöök (M), Carina Sundbom (C), Lena Forsman (KD), Jens 

Wennberg (L), Christina Soldan (L), Andreas Boman (KD) samt Ramona 

Dolan (M) yrkar att bygg- och miljönämnden skall få i uppdrag att 

planera för en utökning av allmänna parkeringsplatser i anslutning till 

planområdet. 

Linnea Öhman (MP) yrkar att bygg- och miljönämnden skall få i uppdrag 

att arbeta in en plan för fortsatt smidig genomfart för cyklister på 

brogatan, och för att den berörda delen av brogatan som ingår i 

planområdet ska fortsätta vara bilfri. 

Beslutsgång 1 

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag, och finner 

att kommunfullmäktige bifaller detsamma. 

Beslutsgång 2 

Ordföranden ställer proposition på Andreas Löwenhööks m fl yrkande om 

planering för utökning av allmänna parkeringsplatser, och finner att 

kommunfullmäktige avslår detsamma. 

Votering begärs och verkställs enligt följande godkända 

voteringsproposition: "Den som avslår Andreas Löwenhööks m fl yrkande 

röstar ja, den som bifaller yrkandet röstar nej". 

Omröstningsresultat 2 

Vid voteringen avges 34 ja-röster och 30 nej-röster, 1 ledamot är 

frånvarande. Hur var och en röstat framgår av till denna paragraf 

bifogade förteckning. 

Beslutsgång 3 

Ordföranden ställer proposition på Linnea Öhmans yrkande om plan för 

genomfart för cyklister m m, och finner att kommunfullmäktige avslår 

detsamma. 
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Votering begärs och verkställs enligt följande godkända 

voteringsproposition: "Den som avslår Linnea Öhmans m fl yrkande 

röstar ja, den som bifaller yrkandet röstar nej". 

Omröstningsresultat 3 

Vid voteringen avges 62 ja-röster och 2 nej-röster, 1 ledamot är 

frånvarande. Hur var och en röstat framgår av till denna paragraf 

bifogade förteckning. 

Beslutsunderlag 

Protokoll, kommunstyrelsen 2023-02-07 § 62 

Protokoll, bygg- och miljönämnden 2022-12-15 § 333 

Tjänsteskrivelse, förvaltningen samhällsbyggnad 2022-11-24 

Bilaga, granskningsutlåtande 2022-11-24 

Bilaga, planbeskrivning 2022-08-08 

Bilaga, plankarta: augusti 2022 

Bilaga, PM Grundvattenprovtagning Södertorg 2021-12-30 

Bilaga, Södertorg – MUR 2021-09-24 

Bilaga, Södertorg – PM Geoteknik och miljö 2021-09-24 

Bilaga PM Parkeringar 2022-11-24 

Protokoll, kommunfullmäktige 2022-10-04 § 271  

__________________________________________________________

__________ 

Beslutet sänds till 

Sakägare som ej fått sina synpunkter tillgodosedda 

Länsstyrelsen i Västerbottens län 

Bygg- och miljönämnden 
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Voteringsförteckning § 90 Beslutsgång 2 

Ja röstar 

Anna Lundström (S), Annika Bray (S), Jasmin Ravaghi (S), Solveig 

Widmark Andersson (S), Carina Lillbacka (S), Elisabeth Lundström (S), 

Evelina Fahlesson (S), Felicia Lundmark (S), Gunilla Lundström (S), Lars 

Lundmark (S), Isak Rådahl (S), Kamel Mnad (S), Kenneth Fahlesson (S), 

Lorents Burman (S), Magnus Nilsson (S), Malin Berglund (), Maria 

Granskär (S), Martin Hedqvist (S), Mats Ekman (S), Sara Keisu-Lundh 

(S), Lilliann Carlsten (S), Daniel Sjögren (S), Daniel Ådin (S), Fredrik 

Stenberg (S), Monica Widman Lundmark (S), Peter Stensmar (S), Tomas 

Teglund (S), 

Filip Palukka (V), Joakim Wallström (V), Lilian Nilsson (V), Weidan Gong 

(V), Lova Torstensson  (V), 

Hans Brettschneider (MP), Linnea Öhman (MP). 

 

Nej röstar 

Andreas Löwenhöök (M), Anette Lindgren (M), Henry Andersson (M), 

Kaisa Edström (M), Kjell Lindström (M), Sinikka Lindquist (M), Ramona 

Dolan (M), Helen Lundmark (M), Per-Ivar Skogqvist (M), Annette 

Lundqvist (M), Viktoria Sundin (M),  

Elisabeth Lundqvist (SD), Magnus Bergmark (SD), Mattias Gadd (SD), 

Markku Abrahamsson (SD), Pär Sehlstedt (SD), Henrik Öhman (SD), 

Tony Rönnqvist (SD), 

Carina Sundbom (C), Håkan Andersson (C), Ann-Sofi Burström (C), Kjell 

Bergmark (C), Kornelia Paulander (C), Mirjam Abrahamsson (C),  

Andreas Boman (KD), Frida Löfroth (KD), Lena Forsman (KD), Emma 

Lindgren (KD), 

Christina Soldan (L), Jens Wennberg (L).  

 

Frånvarande 

Kevin Stenberg (S) 
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Voteringsförteckning § 90 Beslutsgång 3 

Ja röstar 

Anna Lundström (S), Annika Bray (S), Jasmin Ravaghi (S), Solveig 

Widmark Andersson (S), Carina Lillbacka (S), Elisabeth Lundström (S), 

Evelina Fahlesson (S), Felicia Lundmark (S), Gunilla Lundström (S), Lars 

Lundmark (S), Isak Rådahl (S), Kevin Stenberg (S), Kenneth Fahlesson 

(S), Lorents Burman (S), Magnus Nilsson (S), Malin Berglund (), Maria 

Granskär (S), Martin Hedqvist (S), Mats Ekman (S), Sara Keisu-Lundh 

(S), Lilliann Carlsten (S), Daniel Sjögren (S), Daniel Ådin (S), Fredrik 

Stenberg (S), Monica Widman Lundmark (S), Peter Stensmar (S), Tomas 

Teglund (S), 

Andreas Löwenhöök (M), Anette Lindgren (M), Henry Andersson (M), 

Kaisa Edström (M), Kjell Lindström (M), Sinikka Lindquist (M), Ramona 

Dolan (M), Helen Lundmark (M), Per-Ivar Skogqvist (M), Annette 

Lundqvist (M), Viktoria Sundin (M),  

Elisabeth Lundqvist (SD), Magnus Bergmark (SD), Mattias Gadd (SD), 

Markku Abrahamsson (SD), Pär Sehlstedt (SD), Henrik Öhman (SD), 

Tony Rönnqvist (SD), 

Carina Sundbom (C), Håkan Andersson (C), Ann-Sofi Burström (C), Kjell 

Bergmark (C), Kornelia Paulander (C), Mirjam Abrahamsson (C),  

Filip Palukka (V), Joakim Wallström (V), Lilian Nilsson (V), Weidan Gong 

(V), Lova Torstensson  (V),  

Andreas Boman (KD), Frida Löfroth (KD), Lena Forsman (KD), Emma 

Lindgren (KD), 

Christina Soldan (L), Jens Wennberg (L).  

 

Nej röstar 

Hans Brettschneider (MP), Linnea Öhman (MP). 

 

Frånvarande 

Kamel Mnad (S) 
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§ 91 Dnr KS 2022-000813 880 

Biblioteksplan för Skellefteå kommun 2023 

Kommunfullmäktiges beslut 

Biblioteksplan för Skellefteå kommun 2023 fastställs enligt 

kulturnämndens beslut 2022-12-07 § 119. 

Reservation 

Andreas Löwenhöök (M) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget 

yrkande om återremiss. Ramona Dolan (M), Anette Lindgren (M), Henry 

Anderson (M), Helen Lundmark (M), Kaisa Edström (M), Kjell Lindström 

(M), Sinikka Lindquist (M), Per-Ivar Skogqvist (M), Annette Lundqvist 

(M) samt Viktoria Sundin (M) reserverar sig mot beslutet till förmån för 

Andreas Löwenhööks yrkande om återremiss. 

Jens Wennberg (L) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget 

yrkande. Christina Soldan (L) reserverar sig mot beslutet till förmån för 

Jens Wennbergs yrkande. 

Inlägg 

Daniel Sjögren (S), Jens Wennberg (L), Andreas Löwenhöök (M), Martin 

Hedqvist (S), Hans Brettschneider (MP), Christina Soldan (L) samt 

Anette Lindgren (M) yttrar sig. 

Sammanfattning 

Kulturnämnden beslutade 2022-12-07 § 119 att föreslå 

kommunfullmäktige anta ett förslag till kulturplan för Skellefteå kommun 

2023. Nämnden hänvisar till att biblioteksverksamhet styrs av 

bibliotekslagen, som fastslår att kommuner och regioner ska anta 

biblioteksplaner för verksamhet på biblioteksområdet.    

Biblioteksplanen är ett självständigt styrdokument som anknyter till 

Skellefteå kommuns kulturplan 2020-2023, utvecklingsstrategin 

Skellefteå 2030 och den beskriver vad biblioteken ska fokusera på under 

planperioden.  

Biblioteksplanen föreslås att gälla endast ett år, 2023, så att den har 

samma planperiod som kulturplanen. Under 2023 kommer arbetet med 

att ta fram en ny biblioteksplan ske parallellt med framtagandet av en ny 

kulturplan. Ambitionen är att dessa planer på ett tydligt och strategiskt 

sätt kan stärka varandra i viljeinriktning och fokus. Ny planperiod avses 

bli  2024-2027. 

Arbetsutskottet konstaterar att kulturnämndens förslag inte omtalar 

Skellefteå kommun som del av förvaltningsområdet för finska, utan 

istället använder ett annat begrepp. Detta bör korrigeras före ärendets 

behandling i kommunstyrelsen. Detta innebär dock ingen ändring i sak i 

förhållande till kulturnämndens förslag. 

Yrkanden 

Kommunstyrelsen föreslår att biblioteksplan för Skellefteå kommun 2023 

fastställs enligt kulturnämndens beslut 2022-12-07 § 119. 

Daniel Sjögren (S) samt Martin Hedqvist (S) yrkar bifall till 

kommunstyrelsens förslag. 
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Andreas Löwenhöök (M) yrkar att ärendet skall återremitteras till kultur                   

nämnden för att bibliotekens roll som läsfrämjare, med fokus på läsning 

och bildning, ska uppvärderas; att tydliggöra att närbiblioteken, som 

fungerar som skolbibliotek, ska leva upp till sitt uppdrag och ska vara 

tillgängliga för skolornas och elevernas behov; att bibliotekens 

sekundära tjänster, såsom utlånare av sällskapsspel, Tv-spel mm, ska 

prioriteras ner; samt att biblioteksplanen tillförs beskrivningar och 

prioriterade åtgärder för att säkerställa biblioteken som trygga 

mötesplatser. 

Daniel Sjögren (M) yrkar att ärendet skall avgöras vid dagens 

sammanträde.  

Jens Wennberg (L) yrkar att kulturnämnden får i uppdrag att se över, 

bevaka hur tillgången på folkbibliotek kan tryggas med det nya 

säkerhetsreglerna för grundskolan. Så det kan beaktas i nästa 

biblioteksplan. 

Beslutsgång 1 

Ordföranden ställer proposition på Andreas Löwenhööks yrkande om 

återremiss, och finner att kommunfullmäktige beslutar att ärendet skall 

avgöras vid dagens sammanträde. 

Beslutsgång 2 

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag, och finner 

att kommunfullmäktige bifaller detsamma. 

Beslutsgång 3 

Ordföranden ställer proposition på Jens Wennbergs yrkande, och finner 

att kommunfullmäktige avslår detsamma.  

Beslutsunderlag 

Protokoll, kommunstyrelsen 2023-02-07§ 65 

Protokoll, kulturnämnden 2022-12-07 § 119 

Styrdokument, förslag till biblioteksplan 2023 

Bilaga, bilagor till biblioteksplan 

__________________________________________________________

_______________________ 

Beslutet sänds till 

Kulturnämnden 
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§ 92 Dnr KS 2022-000418 620 

Framtiden för fonden för internationellt 
skolutbyte 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Riktlinjer för kommunfullmäktiges fond för internationellt 

skolutbyte fastställs enligt kommunledningskontorets förslag. 

2. Kommunstyrelsen får i uppdrag att vid upprättande av förslag till 

budget för kommande år avsätta 1 miljon kronor årligen till 

fonden. 

Inlägg 

Lorents Burman (S) yttrar sig.  

Sammanfattning 

Kommunfullmäktige beslutade 2012-12-11 § 294 att inrätta en fond för 

internationellt skolutbyte, samt att fastställa riktlinjer för densamma. 

Fonden innebär att fristående och kommunala grundskolor och 

gymnasieskolor i Skellefteå kan ansöka om medel, främst i syfte att 

utveckla undervisningen för eleverna. I fullmäktiges beslut fastställdes 

även vilken summa som skulle avsättas årligen. 

Kommunledningskontoret begärde i tjänsteskrivelse 2022-06-14 att 

ytterligare medel skulle avsättas till fonden, vilket skedde i av 

kommunfullmäktige antagen budget för 2023. 

Kommunledningskontoret har även upprättat ett förslag till nya riktlinjer 

för fonden, enligt vilket medel från internationella fonden fortsatt riktas 

enbart till utbyten som omfattar elever.  

Riktlinjerna för fonden förtydligas även avseende vilka typer av 

aktiviteter som inte kan beviljas och att riktlinjer/rutiner för 

representation och personalförmåner gäller för personal i projekt/utbyte.   

Kommunstyrelsens arbetsutskott konstaterade vid sin behandling av 

ärendet att det i kommunledningskontorets förslag även ingår 

tillsättande av en politiskt utsedd referensgrupp för fonden. Beslut 

beträffande tilldelning av fondmedel har dock hittills fattats utifrån 

delegation till tjänstepersoner, det finns enligt arbetsutskottets synsätt 

inte anledning att ändra på detta. Det finns därför inte anledning att 

tillsätta en särskild referensgrupp. 

Yrkanden 

Kommunstyrelsen föreslår att riktlinjer för kommunfullmäktiges fond för 

internationellt skolutbyte fastställs enligt kommunledningskontorets 

förslag (beslutspunkt 1); samt att kommunstyrelsen får i uppdrag att vid 

upprättande av förslag till budget för kommande år avsätta 1 miljon 

kronor årligen till fonden (beslutspunkt 2). 

Lorents Burman (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.  

Beslutsgång 

Ordföranden finner att det enbart finns ett förslag till beslut, vilket också 

blir kommunfullmäktiges beslut. 
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Beslutsunderlag 

Protokoll, kommunstyrelsen 2023-02-07 § 68 

Tjänsteskrivelse, kommunledningskontoret 2023-01-03 

Styrdokument, förslag till riktlinjer för fonden för internationellt 

skolutbyte 

Protokoll, kommunfullmäktige 2022-11-22 § 317 

Protokoll, kommunfullmäktige 2012-12-11, § 294 

Tjänstemeddelande, kommunledningskontoret 2022-11-29 

Tjänsteskrivelse, kommunledningskontoret 2022-06-14 

__________________________________________________________

________________________ 

Beslutet sänds till 

Kommunledningskontoret, finans och juridik 

Kommunledningskontoret, internationell enheten 

Gymnasienämnden 

För- och grundskolenämnden 
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